
PRZEMYSŁAW MAJEWSKI Gdańsk, 3.02.2025 r. 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 148/25
Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 z 

późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

POPRAWY BEZPIECZEŃSTWA NA ULICY ŁĄKOWEJ 

Mieszkańcy Dolnego Miasta wskazują na potrzebę poprawy bezpieczeństwa na ulicy Łąkowej, na której 

kumuluje się ruch samochodowy mieszkańców, a także pracowników firmy LPP. 

Wskazuje się m.in. na słabo widoczne miejsca przejść dla pieszych (które wykonane są z ciemnej kostki 

brukowej), także włączenie ulic takich jak Chłodna do dróg równorzędnych pozwoliłoby uspokoić ruch i 

ułatwić włączanie się kierowcom aut z tej ulicy w Łąkową. Ponadto zasadne jest przeanalizowanie 

możliwości zamontowania tzw. zielonej strzałki S-2 na sygnalizacji w skrzyżowaniu Podwale 

Przedmiejskie – Łąkowa, w stronę ul. Elbląskiej. 

Mając na uwadze powyższe: 

1. Jakie działania podejmie GZDIZ  w sprawie? 

2. Czy możliwe jest wprowadzenie wyniesionych przejść dla pieszych na ul. Łąkowej lub poprawy 

oznaczenia przejść dla pieszych jak i kierowców? 

3. Czy możliwe jest rozszerzenie obszaru skrzyżowań równorzędnych o takie ulice jak Chłodna? 

Jeśli nie, co stoi na przeszkodzie? 

4. Czy planuje się zamontowanie sygnalizatora S-2 umożliwiającego prawoskręt z ul. Łąkowej w 

kierunku ul. Elbląskiej? 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Przemysław Majewski 

Radny Miasta Gdańska 

Wpłynęło 28.02.2025 r.


